
S NORRMALMS STADSDELSNÄMND 
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
SAMMANTRÄDESDATUM 2009-11-19  

 

 

 

Justerarnas signatur 

Blad 2 

2 

 

 

§ 1 

Frågor och synpunkter från allmänheten 

 

Louise Lindström, ordförande i Norrmalms handikappråd, tog upp frågan om 

tillgänglighet och framhöll bl.a. att tillgänglighetsaspekten över huvud taget inte  

berörts i den kvalitetsredovisning för Norrmalms förskolor som förelagts nämnden. 

Med hänvisning till protokoll från senaste mötet i handikapprådet tog hon vidare  

upp frågan om att tillsammans med politiker och tjänstemän göra en kartläggning  

av tillgängligheten inom stadsdelen.  

 

Hans Johansson tog upp frågan om budget- och skuldrådgivning och ville veta om 

nämnden har några planer på effektivisering av verksamheten. Han framhöll vikten  

av att arbeta preventivt och informerade om den webb-tjänst hans företag erbjuder för 

planering av hushållsekonomi.  

 

 

 

  __________________________  
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§ 2 

Val av justerare samt anmälan av protokollsjustering  

 

Vice ordföranden Lars Arell (S) valdes att jämte ordföranden Hanna Broberg (M) 

justera dagens protokoll. Justeringen äger rum den 25 november 2009.  

 

Anmäldes att protokoll från stadsdelsnämndens sammanträde den 15 oktober 2009 

justerats den 22 oktober.  

 

 

 

  ____________________________  
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§ 3 

Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordning  

 

Ordföranden Hanna Broberg (M) hälsade de nyvalda ersättarna Linn Markryd (M) och  

Jan-Ove Jerrestål (FP) välkomna i nämnden.  

 

Dagordningen fastställdes.  

 

 

___________________________  
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§ 4 

Kvalitetsredovisning 2009 för Norrmalms förskolor  

Diarienummer 401-722/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Kvalitetsredovisning 2009 för Norrmalms förskolor godkänns och 

överlämnas till utbildningsnämnden. 

 

Ledamoten Hans Enroth (V) reserverade sig mot beslutet.  

 

Vice ordföranden Lars Arell (S) anmälde ett särskilt uttalande från socialdemokraterna.  

 

Ledamoten Yildiz Kafkas (MP) anmälde ett särskilt uttalande.   

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 10 

november 2009.  

 

Norrmalms förskolor har upprättat kvalitetsredovisningar för verksamheten. Stadsdels-

förvaltningen har gjort en samlad bedömning av förskoleverksamheten på Norrmalm 

utifrån enheternas kvalitetsredovisningar och annan uppföljning och utvärdering.  

 

Förvaltningens bedömning är att Norrmalms förskolor håller en hög kvalitet och i hög 

grad uppfyller målen i läroplanen och de kommunala styrdokumenten.  Förvaltningen 

kommer att arbeta vidare med de utvecklingsområden som beskrivs i kvalitetsredovis-

ningen, bl.a. den pedagogiska utemiljön, barns språkutveckling och föräldrasamverkan.   

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Ledamoten Hans Enroth (V) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att stadsdels-

nämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (M) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Reservation  

Ledamoten Hans Enroth (V) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att:   

 

       

Forts. 
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Forts. § 4 

 

 

1. Inte godkänna kvalitetsredovisningen för 2009.  

 

2. Därutöver anföra följande:  

 

Den kvalitetsredovisning som förvaltningen presenterar grundar sig 

uteslutande på Högeralliansens uppsatta kriterier och inte på 

oppositionens. Ett exempel är de stora barngrupperna som alliansen 

sanktionerar. Oppositionens krav på mindre grupper är ett mycket bättre 

kvalitetsmål. Inte heller har man redovisat den kritik som framförts vid 

flera nämndsammanträden från förskoleföräldrar om för stora 

barngrupper. 

 

Särskilda uttalanden:  

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (S) lämnade följande särskilda uttalande:  

 

Kvalitetsredovisningen ger en bra bild av hur barnomsorgen fungerar för 

ungefär hälften av Norrmalms barn och föräldrar. Inte minst tillsammans 

med den brukarundersökning som redovisades vid förra sammanträdet ger 

den ett gott underlag för att sätta in resurser på områden och förskolor som 

uppvisar brister. 

 

Även den andra hälften av Norrmalms familjer är betjänta av goda 

pedagogiska miljöer, språkutveckling och förbättrad föräldramedverkan. 

Om de får det kan varken vi i nämnden eller de själva veta, eftersom de 

inte omfattas av någon samordnad uppföljning. Därför vet vi inte heller 

om det finns enskilt drivna förskolor som kommit ännu längre än de 

kommunala och som vi skulle kunna dra lärdomar av. Skälen för att ställa 

samma krav på all skattefinansierad verksamhet och att följa upp den på 

ett likvärdigt sätt är många. 

 

Ledamoten Yildiz Kafkas (MP) lämnade följande särskilda uttalande:   

 

Vi instämmer i de av förvaltningen identifierade utvecklingsområdena  

i redovisningen men saknar konkreta åtgärder, t.ex. för att avhjälpa de 

brister i inomhusmiljön som kommer fram i brukarundersökningen.  

Även om försämringen av inomhusmiljön är av tillfällig art, som vid 

renoveringar och utbyggnader, är vår uppfattning att olägenheterna kunde 

undvikas med en bättre framförhållning där man planerar för säkrare 

lokaler för barnen under renoveringar och utbyggnader.  

 

 

      Forts. 
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Forts. § 4 

 

Det är också viktigt att följa upp hur förskolorna tänker utveckla skol-

gårdarna till inspirerande och pedagogiska utvecklingsmiljöer för barnen. 

Den borgerliga majoritetens byggiver i centrala City, med ett enda mål för 

ögonen, nämligen antal byggda kontor, garage och bostäder gör det svårt 

att skapa gårdar och lokaler av god och pedagogisk kvalitet. Svårigheten 

att hitta plats för barnen i redan bebyggd miljö bör tas som en lärdom av 

de ansvariga för de nya områden som planeras i Stockholm, t.ex. Norra 

Stationsområdet.  

 

Vad gäller föräldrarnas möjlighet till inflytande och påverkan anser vi att 

det är en grundförutsättning för att förskoleverksamheten ska kunna uppnå 

de nationella målen. 

 

 

 ____________________________ 
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§ 5 

Samverkan mellan stadsdelsnämnderna i innerstaden inom verksamhetsområdet 

budget- och skuldrådgivning 

Diarienummer 104-624/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut 

 

1. Samverkan mellan stadsdelsnämnderna Kungsholmen, Norrmalm och 

Östermalm inom verksamhetsområdet budget- och skuldrådgivning 

utvidgas fr.o.m. den 1 januari 2010 till att även omfatta Södermalms 

stadsdelsnämnd.  

 

2. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsdirektören vid Norrmalms stadsdels-

förvaltning i uppdrag att teckna överenskommelse med Södermalms 

stadsdelsnämnd om samverkan inom verksamhetsområdet budget- och 

skuldrådgivning.   

 

Ledamoten Yildiz Kafkas (MP) och ledamoten Hans Enroth (V) reserverade sig mot 

beslutet.  

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 30 

oktober 2009.  

 

Stadsdelsnämnderna Kungsholmen, Norrmalm och Östermalm samverkar sedan 2007 

när det gäller bl.a. budget- och skuldrådgivning. Verksamheten är organisatoriskt 

knuten till Norrmalms stadsdelsförvaltning. Södermalms stadsdelsnämnd har nu  

fattat beslut om att ansluta sig till den samverkan som finns mellan de tre stadsdels-

nämnderna.   

 

Förvaltningen har enbart positiva erfarenheter av den samverkan som finns inom  

verksamhetsområdet och föreslår att stadsdelsnämnden beslutar att samarbetet utvidgas 

till att omfatta även Södermalms stadsdelsnämnd. Kostnaderna för stadsdelsnämnderna 

Kungsholmen, Norrmalm och Östermalm beräknas 2010 därmed minska med 

sammanlagt cirka 250 tkr.   

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

 

      Forts.  
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Forts. § 5  

 

Ledamoten Yildiz Kafkas (MP) lade, med stöd av ledamoten Hans Enroth (V), fram ett 

förslag till beslut och föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.   

       

Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (M) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Reservation   

Ledamoten Yildiz Kafkas (MP) och ledamoten Hans Enroth (V) ansåg att stadsdels-

nämnden skulle ha beslutat att:   

 

1. Avslå förvaltningens förslag till beslut. 

 

2. Därutöver anföra följande:  

 

Vi har tidigare påtalat vikten av att medborgarna ges en god och 

tillgänglig budget- och skuldrådgivning. Behovet av denna tjänst är 

ökande i samhället idag och det borde komma till fler medborgares 

kännedom att denna hjälp bör finnas att få. Vi hade hellre sett att varje 

stadsdelsnämnd hade egna budget- och skuldrådgivare.  

 

 

  ___________________________  
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§ 6  

Sammanträdestider för Norrmalms stadsdelsnämnd och budgetberedning år 2010 

Diarienummer 000-700/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Sammanträdestider för år 2010 fastställs i enlighet med förvaltningens 

förslag. 

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 20 

oktober 2009.  

 

Enligt stadsdelsförvaltningens förslag kommer stadsdelsnämndens sammanträden  

under år 2010 att äga rum en gång i månaden med undantag av januari och juli månad. 

Samtliga sammanträdena, utom årets första sammanträde, föreslås börja kl. 18.30 och 

äga rum i aulan på Lilla Adolf Fredriks skola. Budgetberedningen föreslås sammanträda 

en vecka före nämndens sammanträde.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

 

  ___________________________  
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§ 7  

Ändringar i delegationsförteckningen p.g.a. ändrad lagstiftning 

Diarienummer 000-55/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Delegationsbestämmelserna ändras i enlighet med förvaltningens förslag.  

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 9 

november 2009. 

 

Den 30 juni 2009 trädde en ny lag i kraft – Offentlighets- och sekretesslagen (OSL). 

Lagen ersätter den tidigare sekretesslagen, vilket betyder att de hänvisningar till 

sekretesslagen som finns i delegationsförteckningen måste anpassas till den nya 

lagstiftningen på området.  

 

Förvaltningen föreslår att delegationsförteckningen ändras i överensstämmelse med 

OSL.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

 

  ___________________________  
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§ 8  

Kompletteringar till tidigare ärende angående ersättningssystem inom 

socialpsykiatrin – remiss från kommunstyrelsen  

Diarienummer 006-363/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Remissen besvaras med stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande.  

 

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (S), ledamoten Yildiz Kafkas (MP) och ledamoten 

Hans Enroth (V) reserverade sig mot beslutet.  

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 30 

oktober 2009.  

 

Stadsledningskontoret har, mot bakgrund av att flera stadsdelsnämnder haft syn- 

punkter på det tidigare förslaget till ersättningssystem inom socialpsykiatrin, tagit 

fram ett nytt förslag som innebär en sänkning av ersättningen för boendestödsinsatser. 

Enligt det nya förslaget ska ersättningssystemet inte omfatta cirkelverksamhet.  

 

Förvaltningen är positiv till den nu föreslagna ersättningen vad gäller boendestöd.  

Enligt förvaltningens beräkningar kommer förslaget, för Norrmalms del, att innebära  

i stort sett oförändrade kostnader medan det tidigare förslaget bedömdes medföra 

ökade kostnader på drygt 1,2 mnkr. Förvaltningen är också positiv till förslaget om  

att ersättningssystemet inte ska omfatta cirkelverksamhet.   

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i 

enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Vice ordföranden Lars Arell (S) lade fram ett förslag till beslut från social-

demokraterna, ledamoten Yildiz Kafkas (MP) och ledamoten Hans Enroth (V) 

och föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (M) ställde förslagen mot varandra och fann att 

stadsdelsnämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Reservation  

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (S), ledamoten Yildiz Kafkas (MP) och ledamoten 

Hans Enroth (V) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha beslutat följande:   

 

                      Forts. 
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Forts. § 8  

 

Norrmalms stadsdelsnämnd anser inte att ett pengsystem inom social-

psykiatrin bör införas. När nämnden i augusti behandlade en remiss i 

samma ärende beskrev vi det då framlagda förslaget som ett lågvatten-

märke under mandatperioden. Att stadsledningskontoret mött sådana 

protester att man tvingas återkomma med något mera verklighets-

förankrade siffror kan i det perspektivet tolkas positivt; vi kommer inte  

att sjunka djupare. Fortfarande bygger dock förslaget på en principiellt 

felaktig syn på psykiskt sjukas förmåga att fungera som kvalitetsdrivande 

konsumenter och fortfarande saknas beskrivningar av konsekvenserna för 

brukarna.  

 

 

  __________________________  
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§ 9  

Förslag till detaljplan för del av Lindansaren 21 m.fl. vid Tegnérgatan/ 

Saltmätargatan/Rådmansgatan – remiss från stadsbyggnadskontoret  

Diarienummer 300-683/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Remissen besvaras med stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande.  

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 2 

november 2009.  

 

Stadsbyggnadskontoret har fått en förfrågan om fastighetsdelning av kvarteret 

Lindansaren 21, Vasastaden 1:38 och Vasastaden 1:32. För en fastighetsdelning krävs 

en ny detaljplan. Syftet med fastighetsdelningen är att bl.a. ge utrymme för framtida 

lämpliga användningsområden i kvarteret. Stadsbyggnadskontoret har upprättat ett 

förslag till ny detaljplan.  

 

Förvaltningen anser att den nuvarande karaktären i kvarteret ska bevaras med 

nuvarande höjd på bebyggelsen. Vidare borde fler bostäder på sikt kunna inrättas i 

byggnaderna. I övrigt har förvaltningen inget att erinra mot förslaget till ny detaljplan. 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

 

  ___________________________  
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§ 10  

Namn på Citybanans station, Klara eller Stockholm Klara – remiss från 

kommunstyrelsen  

Diarienummer 006-620/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Remissen besvaras med stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 27 

oktober 2009.  

 

Kommunstyrelsen har begärt yttrande från bl.a. Norrmalms stadsdelsnämnd angående 

en motion från Jonas Eklund (MP) och Maria Hannäs (V). I och med bygget av 

Citybanan anläggs entréer till en ny pendeltågsstation mitt i Klarakvarteren, ”Station 

City”. I motionen föreslås att stationens namn ändras till Klara eller Stockholm Klara 

samt att även T-Centralen får namnet Klara.  

 

Förvaltningen anser att en namnändring på Citybanans nya pendeltågsstation Station 

City till Station Klara vore bra. En fördel med namnbytet är att man undviker en 

sammanblandning med Centralstationen i förkortningar.  

 

Däremot är T-Centralen sedan många år ett så inarbetat namn att det troligen skulle 

innebära vissa svårigheter att byta namn. På sikt borde även detta namn kunna ändras, 

eftersom det blir tydligare för resenärerna om tunnelbana och pendeltåg även i namnet 

skiljs åt från fjärr- och regionala tåg vid Centralstationen (Centralen).  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

 

  __________________________  
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§ 11  

Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråd 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Protokollet läggs till handlingarna.  

 

Protokoll fört vid sammanträde i stadsdelsnämndens pensionärsråd den 16 november 

2009 anmäldes.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att lägga 

protokollet till handlingarna.    

 

 

  __________________________  
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§ 12 

Protokoll från Norrmalms handikappråd  

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Protokollet läggs till handlingarna.  

 

Protokoll fört vid sammanträde i Norrmalms handikappråd den 11 november 2009 

anmäldes.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att lägga 

protokollet till handlingarna.    

 

 

  __________________________  
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§ 13  

Ekonomisk månadsuppföljning för oktober med årsprognos för 2009 

Diarienummer 100-708/2009  

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Anmälan av ekonomisk månadsuppföljning för oktober 2009 godkänns. 

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 9 

november 2009.  

 

Månadsprognosen bygger på periodiserat utfall t.o.m. oktober 2009 samt en bedömning 

av kostnaderna för resten av året. Totalt beräknas ett underskott på 0,6 mnkr före 

resultatdispositioner och ingen avvikelse mot budget efter resultatdispositioner. 

Underskott finns inom verksamheterna för omsorg om personer med funktions-

nedsättning och ekonomiskt bistånd. Ett besparingsarbete pågår för att komma tillrätta 

med underskottet. 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

 

  ____________________________  
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§ 14 

Inkomna / upprättade handlingar 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Ärendet läggs till handlingarna.  

 

Följande handlingar anmäldes:  

 

1. Beslut från Länsstyrelsen i Stockholms län om upphörande av tillstånd för  

Ungstöd AB att bedriva enskild verksamhet i form av daglig verksamhet enligt  

9 § 10 p LSS på Kammakargatan 51. Diarienummer 601-649/2009.   

 

2. Ramavtalsuppföljning – Krusmyntans vård- och omsorgsboende.  

Diarienummer 602-692/2009.   

 

3. Ramavtalsuppföljning – Vasens vård- och omsorgsboende.  

Diarienummer 602-691/2009.   

 

4. Ramavtalsuppföljning – Sabbatsbergsbyns vård- och omsorgsboende. 

Diarienummer 602-689/2009.  

 

5. Verksamhetsuppföljning Riddargårdens vård- och omsorgsboende.  

Diarienummer 602-690/2009.   

 

6. Rapport från tillsynsbesök hos Finska Herrgården dagverksamhet.  

Diarienummer 602-652/2009.   

 

7. Riktlinjer om mutor och representation. Beslut från stadsledningskontoret.  

 

8. Indikatorer för 2010. Förslag från kommunstyrelsens handikappråd.  

 

9. Stadsdelsförvaltningens remissvar angående förslag till byggnadsminnesförklaring  

av Carl Eldhs ateljé Kråkvillan 24 med tillhörande trädgård inom fastigheten 

Vasastaden 1:64, Bellevue Stockholm. Diarienummer 006-546/2009. 

 

10. Protokoll från möte i Norrmalms brottsförebyggande råd den 22 november 2009.  

 

11. Skrivelse från enskild angående galleria under Odenplan.  

 

12. Diarieförda handlingar under perioden 6 oktober - 6 november 2009.    

 

 

Forts.  



S NORRMALMS STADSDELSNÄMND 
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
SAMMANTRÄDESDATUM 2009-11-19  

 

 

 

Justerarnas signatur 

Blad 20 

20 

 

Forts. § 14  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att lägga 

ärendet till handlingarna.  

 

 

  ____________________________  



S NORRMALMS STADSDELSNÄMND 
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
SAMMANTRÄDESDATUM 2009-11-19  

 

 

 

Justerarnas signatur 

Blad 21 

21 

 

 

§ 15  

Övriga frågor  

 

Inga övriga frågor togs upp.  

 

 

  ___________________________ 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


